
 

 

 

Ågerup og Omegns Landsbyråd 

AS + jcp 16. januar 2024 

 

Bestyrelsesmøde fredag den 12. januar kl. 17.00-20.00 hos Klaus 
(med forudgående julefrokost) 
Til stede: Jens, Irene, Sarder, Carsten, Esben, Klaus og Anita  
Afbud: Ingen 
 
Referat 
 

1. Valg af ordstyrer Klaus 

2. Valg af referent Anita  

3. Godkendelse af dagsorden- godkendt 

4. Opfølgning på seneste møde, jf. https://www.aaol.dk/bestyrelse. Bilag 

Lyskæde i Å mangler stadig. Betonrør støbes på pladsen fremfor at blive transporteret [efter 

mødet tilbød Klaus et egnet rør, så det bruges i stedet]  

ad 8f: Kommunen vil nu gerne have resten af det tildelte tilbage, som vi ikke fik brugt. 

5. Forslag til mødeplan, 1. halvår 2024 (bilag) Godkendt Jens reserverer lokale til 

generalforsamlingen 

6. Orientering fra formanden og nedsatte arbejdsgrupper 

a. Formand og næstformand 

i. Plan for arbejdet ved Gundsømagle Sø (bilag) Der er aftalt 6 arbejdsdage og det 

vil være dejligt med et par frivillige fra foreningen. Der er planer om bålsted, 

risgærde/kvashegn, Bord/bænkesæt, fældning af relevante træer. Mogens har 

givet tilbud på p-pladsen og fældning af træer. 

Fugleværnsfonden arbejder på at indhente de relevante tilladelser  

ii. Landsbyfilm. 24 sponsorer har givet tilsagn. Jens skriver drejebog Næste skridt 

er et halvtimes online møde med Landsbyfilm. Er der andre end Jens der 

ønsker at deltage? Hvis det er relevant og muligt vil Anita gerne deltage. Vi 

ønsker at området skal præsentere sig som en by med fællesskab og værende 

alt andet end en soveby. Fokus på blandet boligmasse og mange familier 

iii. Fjernvarme. FORS oplyser at de i løbet af en uges tid melder ud med tidspunkt 

for on-line infomøde, fælles for 4 landsbyer. Senere følger lokale fysiske møder, 

ligesom de vil kontakte grundejerforeninger mv. ”En del” har allerede tilmeldt 

sig. Måske har nogle behov for at udskifte deres varmepumper. 

iv. Kildemosesøen. Jens har skrevet til bestyrelsesmedlem Henrik Bundgaard BOSJ 

før jul. Han har meddelt at der lige er skiftet direktør, så han venter lige en 

stund med at tage nye sager op.  

b. Trafikudvalg. De gamle medlemmer er stoppet. Esben er muligvis interesseret i at 

træde ind efter Rikke. Jens tjekker et par navne og så tager vi det op på 

generalforsamlingen.  

c. Aktivitetsudvalg. Irene 

Holder møde ultimo januar om plan for foråret. Følgende er på banen: 

8. februar: Stjernekiggertur 

xx marts: Evt. foredrag 

https://www.aaol.dk/bestyrelse


14. april: Affaldsindsamling 

xx Maj: Krible-Krable tur 

23. juni: Sankt Hans sammen med spejderne. Ideer til båltaler efterlyses 

Endvidere skal stiprojektet (færdigt ultimo januar) og landsbyprisprojektet (færdigt 

ultimo april) indvies 

Skal vikingespillet erstattes af noget mere nærværende eller måske en tur til 

folketinget?  

Der udvides med et ad hoc udvalg. Irene spørger Julie om hun vil være med. 

d. Etnisk Forum. Irene 

Søgt og fået 9.550 til integrationsaktiviteter 2024 fra Kommunens Integrationspulje 

Etnisk forrum er med til affaldsindsamling, Salvadparken og minijul- ny kok søges, da 

Olav ikke længere kan. 

e. Kildemoseparkudvalget. Jens 

Sonja, Åbakkevænge, erstatter Rikke i turnusordning 

7. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status 

Regnskab 2023 eftersendt. Det blev gennemgået og taget til efterretning 

a. Afregning for midler fra Brugsen (juletræ, ukrainearrangement) 

b. Skilte for gang og cykelruter. Revideret budget 69.300. Brugt 64.559 (Friluftsrådet) 

c. Forbedring af publikumsfaciliteter, Gundsømagle Sø. Bevilget 100.000 (Landsbypris) 

d. Integrationsaktiviteter 2024. Bevilget 9.550 (Integrationspulje) 

e. Egne midler arrangementer med særskilt økonomi holdes ude af regnskabet. 

f. Medlemstal (fornyelse af kontingent) 230 medlemmer start 2023, 28 meldte sig ud og 

20 ind i årets løb. Klaus fremlægger regnskab ved generalforsamlingen. Nye 

medlemmer i forbindelse med sportsfesten er ofte noget ustabile i forhold til 

genbetaling. Vi skal betale kontingent i løbet af februar. Jens sender ud – Klaus bidrager 

med adresser 

8. Evt., herunder næste møde 

Næste møde 19.3:  Hvem vil være vært? Det vil Klaus 

Dagsorden: Forberedelse af Generalforsamling (Forslag til budget 2025) 

Afskrivning af vores ”inventar” 

Samarbejdet med kirken går godt og understøttes af at Anita deltager i kirkens aktivitetsudvalg. 

Klaus: Foreningens adresse står forkert angivet på nettet. Jens undersøger sagen. 

9. Kildemoseparkfestens fremtid (vs. deltagelse i Sportsfest)  

Vi vil gerne øge vores synlighed for Ågerup og omegns beboere. En ide er måske at satse mere på et 

årligt arrangement i Kildemoseparken. Næste gang ønskes et punkt med brainstorm om synlighed og 

det videre arbejde med det. Carsten er villig til at yde en særlig indsats hvad det angår😊 

 

 


